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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/18-28/7 
URBROJ:  2170/01-09-10-18-2 
Rijeka,  12. listopada 2018. 
 

 
ZAPISNIK 

S 38. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 
 
38. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 9. listopada 2018. godine (utorak) u 17:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b.  

 
Sjednici su bili nazočni:  

- Marin Barać, predsjednik VMO 
- Željko Vizintin, zamjenik predsjednika VMO 
- Anton Cindrić, član VMO 
- Mila Kožul, članica VMO 
- Nikola Lazić, član VMO 
- Antonija Marković, članica VMO 
- Jelena Orban Ramić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Mirko Erstić, član VMO 
 
 
Usvajanje zapisnika s 37. sjednice VMO Sveti Nikola: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Program rada za 2019. godinu 
2. Komunalni prioriteti za 2019. godinu 
3. Odgovori nadležnih službi 
4. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Marin Barać dao je vijećnicima na raspravu i usvajanje Program rada Vijeća MO Sveti Nikola za 
2019. godinu uz napomenu da novi sastav Vijeća ima mogućnost mijenjati program tokom 2019. 
godine. Mila Kožul je istaknula da bi novi saziv trebao razmotriti mogućnost da se umjesto više 
manjih programskih aktivnosti napravi jedna ili dvije većeg opsega kojima će se privući veći broj 
građana. Antonija Marković je napomenula da su svi članovi Vijeća imali dosta ideja na početku 
mandata koje većinom nisu realizirane jer nije nađen adekvatan prostor za njihovu realizaciju. 
 

Zaključak: 
• Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno prihvatilo Program rada Vijeća MO Sveti 

Nikola za 2019. godinu u sklopu kojeg će se održati sljedeće programske aktivnosti: 
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1. Dan žena 
2. Dan MO 
3. Zdravi život 
4. Eko akcija 
5. Krnjevica 
6. Festival Krnjevo 
7. Zdravstvo. 

 
 
AD 2 

Marin Barać dao je na raspravu Prijedlog prioriteta za 2019. godinu obrađen od strane Odjela 
gradske uprave za komunalni sustav s procijenjenim iznosima za svaku stavku i iznio svoj prijedlog 
konačnog redoslijeda prioriteta. Uslijedila je rasprava u kojoj su prisustvovali svi prisutni članovi 
Vijeća. 
 

Zaključak: 
• Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno prihvatilo sljedeći redoslijed prioriteta za 2019. 

godinu u iznosu od 710.000,00 kuna: 
 

1 Zamjena starih i dotrajalih sprava na dječjim igralištima u Crnčićevoj ulici i 
Medovićevoj ulici kod kućnog broja 10 71.000,00 

2 Proširenje javne rasvjete u Ulici Giuseppea Carabina kod kućnog broja 7 5.000,00 

3 Uređenje parkirališta u Ivekovićevoj ulici sjeverno od kućnih brojeva 15 i 17  45.000,00 

4 Asfaltiranje prilaza nogostupu južno od kućnog broja 32 u Kršinićevoj ulici 14.000,00 

5 Sanacija dijela kolnika i prilaza kućnom broju 15/1 u Ulici Milutina Barača 120.000,00 

6 Sanacija dijela kolnika ispred kućnog broja 15/2 u Ulici Milutina Barača 63.000,00 

7 Ispitivanje mogućnosti za izvedbu stubišta prema Dječjem vrtiću "Krnjevo" iz 
Simonettieve ulice 5.000,00 

8 
Ispitivanje mogućnosti za izvedbu parkirališta na zelenim površinama u 
Karasovoj ulici južno od kućnih brojeva 3, 5 i 7, istočno od kućnog broja 26 te 
u Ulici Franje Čandeka zapadno od kućnih brojeva 44 i 48 

5.000,00 

9 Ispitivanje mogućnosti za izvedbu parkirališta na zelenim površinama u Ulici 
Antuna Kosića Rika sjeverno od kućnih brojeva 11 do 11C 5.000,00 

10 Postava ograde na potpornom zidu zapadno od crkve Sv. Nikole u 
Čurbegovoj ulici 30.000,00 

11 Sanacija pješačke staze zapadno od kućnog broja 6 u Šibenskoj ulici 30.000,00 

12 Sanacija zida na pješačkom prolazu između Ivekovićeve i Medovićeve ulice 15.000,00 

13 Sanacija zida u Ivekovićevoj ulici kod kućnih brojeva 9 i 13 15.000,00 

14 Postava rukohvata na stubištu od izlaza iz parka u Meštrovićevoj ulici prema 
autobusnoj stanici 12.000,00 

15 Ispitivanje mogućnosti za izvedbu nogostupa u Medovićevoj ulici kod kućnih 
brojeva 7, 9 i 11 5.000,00 

16 Proširenje javne rasvjete na pješačkoj stazi između Ulice Ivana Matetića 
Ronjgova i Šibenske ulice   59.000,00 

17 Proširenje javne rasvjete na parkiralištu u Ivekovićevoj ulici kod kućnog broja 
17 37.000,00 

18 Građevinsko uređenje s postavom antistres podloge na postojeće dječje 
igralište u Ulici Krnjevo južno od kućnog broja 20 41.000,00 

19 Zamjena tobogana novom ljuljačkom za bebe na dječjem igralištu u Ulici 
Krnjevo južno od kućnog broja 20 12.000,00 
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20 Uređenje zelene površine duž stubišta od Zvonimirove ulice do crkve Sv. 
Nikole 25.000,00 

21 Orezivanje drvorednih stabala i sadnja novih na prazna mjesta duž požarnog 
puta u Crnčićevoj ulici južno od kućnih brojeva 1 do 9 20.000,00 

22 Postava antistres podloge na dječjem igralištu u Hegedušićevoj ulici zapadno 
od kućnog broja 12 18.000,00 

23 Proširenje javne rasvjete na parkiralištu u Ivekovićevoj ulici kod kućnog broja 
1 24.000,00 

24 Proširenje javne rasvjete na stepenicama od Karasove ulice kod kućnog 
broja 3 do Ulice Giuseppea Carabina kod kućnog broja 7 19.000,00 

25 Sadnja stabala na zelenoj površini iznad Nove ceste između dječjeg vrtića i 
toplane 15.000,00 

 
 
AD 3 
Vijeće je primilo odgovor Direkcije plana, razvoja i gradnje kojim obavještavaju da ne smatraju 
opravdanim zahtjev za postavljanjem ležećih policajaca u Ulici Mirka Čurbega. Kao razlog navode 
da predmetna ulica zbog prometno tehničkih karakteristika ne dozvoljava razvijanje većih brzina, 
stoga ukoliko roditelji djece koja polaze osnovnu školu voze primjerenom brzinom, nema 
opravdanja za postavljanje opreme za smanjenje brzine vožnje. Marin Barać je napomenuo da je 
odgovor proslijeđen podnositeljima zahtjeva, od kojih je dobivena povratna informacija da se ne 
slažu sa odgovorom te će snimiti situacije u kojima je vidljivo kretanje vozila neprimjerenim 
brzinama.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

  
 
AD 4  
Antonija Marković je istaknula problem nepreglednog izlaza za vozila iz Ivekovićeve ulice u Ulicu 
G. Carabino. Na predmetnoj lokaciji postavljena su prometna ogledala no njima nije u potpunosti 
riješen problem, stoga predlaže da se uputi zahtjev za uklanjanjem viška zelenila na priključenju iz 
Ivekovićeve ulice u G. Carabino. 

 
Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
Budući da se bliži kraj godine Marin Barać je predložio da Vijeće donese odluku o odustanku od 
realizacije programskih aktivnosti Festival Krnjevo i Eko akcija.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

                    Jelena Orban Ramić Marin Barać 
 


